
Verslag vergadering 14 januari 2023 

 

Aanwezig: 25 personen 

 

Opening door onze voorzitter met de beste wensen,  een goede gezondheid en een goed 

kweekseizoen voor 2023. 

Paul onze secretaris zat klaar voor het vernieuwen van het lidgeld en het bestellen van ringen. 

De tombola werd getrokken en in tussentijd werd de Nieuwjaars drink aangeboden door KPO. 

Onze gastspreker was gearriveerd Frederic Verheyden deze zal spreken over het kippenras Sebright 

 

Even voorstellen Frederic is keurmeester en fokker van het sebright ras al van zijn 8 jaar en hij begon 

met tentoonstellingen op zijn 12 jaar, dus de juiste persoon voor de beschrijving van het ras. 

Oorsprong Oud Engels krielras van 1815 kreeg de naam van de fokker Sir Jhon Sauders Sebright 

1767-1846. 

 

Raskenmerken 

------------------ 

Type en bouw                                                                     Bevedering 

Parmatig voor komen                                                      Hennevederig 

Sebright=in eerste instantie een typedier                  Egale, fijne roming 

Kort,breed en gedrongen bouw                                   Kleurslagen met zwarte zoming 

Goed geronde borst, naar voren gedragen                Breed gerond, amandelvormig 

Ruglijn is holrond                                                             Gespreide staart 

Vleugeltjes laag afhangend gedragen ,dijen half      Poten  

Bedekkend                                                                        Leiblauw, nagels hoornkleurig 

Niet te hooh gesteld 

 

Kop 

Korte geronde kop, Zeer donker bruine ogen  

Irts ruwe rozenkam voorzien van wat grover werk 

Geronde kegelvormige kamdoorn in verlengde van kamvlak 

Ronde kinlellen 



Gepigmenteerde kopversierselen 

Rode oren (iets wit toegestaan) 

 

Verspreiding van het ras in Europa is de kwaliteit hoog er buiten is deze maar matig. 

De bevruchting is matig 50 % is goed. 

Op het einde van zijn spreekbeurt bedankte Frederic Roger Struyf voor de steun en raad over de 

jaren heen. 

Frederic en enkele leden hadden dieren bij en deze werden nog uitbundig gekeurd en besproken. 

Als verslaggever en jonge fokker stond ik versteld hoe fokkers gepassioneerd over hun dieren kunnen 

vertellen. 

Het was een zeer leerrijke avond die we rond middernacht afsloten Bedankt Frederic. 

    


